
 

Møde SB   

Dato 2. April 2024 kl. 17-19.30  

Alle indkaldte personer 

Fordeling af medlemmer på 
valgperioder ser ud som følger:  
2 år: Erik, Claus, Anders 
På valg i 2024: Anne-Marie, Qasim 
Pernille (kan se at der står at 
Pernille er valgt til forår 26 i et ref. 
Og i et andet står der forår 24) 
 

 

Fraværende  

Opgavefordeling Referent:  Ordstyrer:  

 

 

Dagsorden Referat Opfølgning/aftaler 

1. Godkendelse af dagsorden og 

referat (5) 

  

2. Nyt fra elevråd Planlægger en dag med 

høvdingebold. 

 

Der er planlagt møde med 

Rema ift. at genoptage 

handel i pauser 

 

Sidste skoledag 9. kl. Der er 

planlagt morgenmad i Oasen 

og fællessamling i hallen. 

Efterfølgende er der fælles 

fest i Grimhøj.  

Årgangen har lejet et 

forsamlingshus i Voldby  

 

I drøftelser med skoleleder er 

der ud trygt ønske om flere 

fællesskabende aktiviteter. 

 

Der er drøftet hvordan den 

nye madordning fungerer.  

 

Der er drøftet mulighed for at 

Oasen åbner i pauserne. 

 

3. Forretningsorden ved Erik. Se bilag  



Ændring skal vedtages på 

hinanden efterfølgende møder. 

4. PLUSklasser Lars/Stine Der er orienteret omkring 

Pluskalsser. 

 

Der er drøftet 

informationsniveau og 

hvordan klasserne dannes. 

 

 

5.  Økonomi- Budget v. Jette/Stine 

Regnskab 2023 og budget 2024 

Budget 24 for undervisning og 

SFO gennemgås 

Godkendt  

 

Bemærkning:  

Det bekymrer at udgiften til 

special ikke følger den faktiske 

budgettildeling. 

 

En merudgift til rengøringen 

bekymrer da det 

tilsyneladende bare er blevet 

dyrere.  

 

Der ønskes større frihed til at 

prioritere økonomisk 

6. Opfølgning 

Skoleudviklingssamtalen 

Beslutningen om indsats ser er 

fortsat fra sidste år. 

 

Der er drøftet at 

årgangssamarbejdet vil kunne 

styrke forældresamarbejdet. 

 

Der er drøftet hvad der 

udfordrer. Fx at der ikke 

kontakt imellem forældre. 

 

Hvorfor ligger lektier/ugeplan 

ikke samme sted i alle 

klasser/årgange 

 

7. Kommende ordinære SB valg 

forår 2024 (Pernille ?, Qasim, 

Anne-Marie) 

4 nye skal ind og 2 

suppleanter. 

Skoleleder og formand laver 

oplæg om dette 

 

8. Nyt fra ledelsen herunder. 

Forældretilfredshedsundersøgel

sen.  

Info møde med 4.a forældreråd 

Forældretilfredshed 

gennemgås for undervisning 

og SFO 

 

Der er drøftet mulige faktorer 

der er udslagsgivende for 

resultatet. 

 

 



Der er drøftet brug af sociale 

medier. 

9. Evt. Næste møde d. 7. maj 7 maj: Tema: Principper, 

indsatser ift. 

forældretilfredshed. 

 

Der er drøftet førskole. Der er 

enighed om at dette var en 

god skolestart. 

 

 

 Næste referent: 

 

  

6. Forslag til temaer til kommende møder - Tal for egenskoleandel - Princip for 
forældresamarbejde - Princip for undervisningens organisering (årgangslangt 
undervisningslektioner)  


